
Fråga till landstingsstyrelsens ordförande 

 

 

Familjecentralen på Rosenlund? 
 

Jag har muntligt blivit informerad om att det nu inte är långt borta innan familjecentralen på 

Rosenlund blir verklighet. Jag skulle verkligen uppskatta om samma information gavs öppet 

inför landstingsfullmäktige.  

 

Därför vill jag fråga landstingsstyrelsens ordförande: 

När förväntas landstingsfullmäktige få fatta ett slutgiltigt beslut i frågan om familjecentral 

på Rosenlund? 

 

 

 

 

Mikael Ekvall, Vänsterpartiet   

 

 

 

 

 
 


